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Platform Ruimtelijk Domein op 25 januari 2024 
 
 

Bijeenkomstimpressie door Bart Jaspers Faijer, wethouder in Ommen  
 

 
In deze bijeenkomst van het Platform Ruimtelijk Domein waren we getuige 
van het wisselen van de voorzittershamer: collega Jan Martin van Rees 
overhandigde Lucas Mulder zelfs een exemplaar van chocola om die kapot 
te kunnen slaan en er tegelijk van te kunnen genieten. Jan Martin en 
ambtelijk ondersteuner Marjolijn Snijders: hartelijk bedankt voor jullie inzet! 
En Lucas Mulder met ambtelijk ondersteuner Jasper Prick: succes en veel 
plezier ook! 
 
Collega Lars Wijnhoud had een vlammende pitch voorbereid, maar die 
bleek niet nodig om vicevoorzitter te kunnen worden, omdat collega Benno 
Brand daarvoor de weg had vrijgemaakt. Ook een hartelijk welkom voor 
collega Edwin Scheperman die de opvolger is geworden van Wim 
Meulenkamp.  
 
Na de gebruikelijke terugkoppeling 

uit de diverse commissies, kregen we een presentatie van de 
VNG over het thema ‘De processen in het ruimtelijk domein in 
beeld’. Welke processen spelen er in het ruimtelijk domein, hoe 
hangen deze samen en hoe krijgen we als gemeenten hiermee 
te maken? Goed om hier als wethouders een overzicht van te 
krijgen. Indrukwekkend hoe complex het geheel is en hoe de 
Nationale Omgevingsvisie (NOVI) en de daarbij behorende 23 
programma’s zich tot elkaar verhouden. Even goed opletten als 
wethouders: de NPLG (als onderdeel van de NOVI) ligt tot eind 
februari ter inzage en kunnen er zienswijzen worden ingediend.  
 
 

Gedeputeerden Grijsen en Von 
Martels waren ook aanwezig 
en deze verbinding wordt gewaardeerd. Relaties met het provinciaal 
beleid waren gauw gelegd en hiermee werd het voor de wethouders 
concreter. Met Jan Martin van Rees als voorzitter van de VNG-
commissie Ruimte, Wonen en Bereikbaarheid en met Liesbeth Grijsen 
als voorzitter van de IPO-commissie Bestuurlijke Adviescommissie 
Leefomgeving en Ruimte hebben we vanuit Overijssel goede 
contacten.  
 
Een ander serieus onderwerp was de aanpak piekbelasters. Willemijne 
Moes (velen kennen haar als teamleider fysiek domein bij de provincie 
Overijssel, maar is nu regiocoördinator aanpak piekbelasters bij LNV) 
met collega Albert Alberts (zaakbegeleider) hebben ons bijgepraat over 

de aanpak piekbelasters, landelijk en specifiek Overijssel. Stand van zaken medio januari is dat 190 
bedrijven zijn aangemeld voor de regelingen. Naar verwachting komen veel van deze gevallen in beeld 
als vrijgekomen agrarische bebouwing; dus goed opletten als gemeente dat het beleid hieromtrent op 
orde is. Provincie kent het zogeheten ‘voorkant-samenwerkingsoverleg’ bij de cases piekbelasters; 
hierbij worden gemeenten ook actief betrokken en dat wordt zeer gewaardeerd.  
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De twee uren die we beschikbaar hadden, zijn ruimschoots benut met interessante thema’s. De 
voorzitter bedankte eenieder voor zijn of haar inbreng, in het bijzonder de gedeputeerden voor hun 
aanwezigheid en riep op interessante thema’s aan te dragen voor een volgende bijeenkomst van het 
platform.  
      

 

 


